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Halahoj jako záchranný člun

V pátek 12. dubna uplyne další rok od potopení Titaniku. Značná část  
záchranných člunů, které tehdy od potápějící se lodi odpluly, nebyla
zaplněná víc než z poloviny. Když parník zmizel pod hladinou, plavalo     
v ledové vodě kolem 1500 lidí a lidé na člunech stojící v bezpečné
vzdálenosti je pozorovali. Jen dva z 18 člunů se vydaly zachraňovat
přeživší. Přesunuli stávající pasažéry, aby udělali co nejvíc místa, a je
doloženou skutečností, že někteří cestující první třídy si stěžovali na
příšerné nepohodlí. V době, kdy si lidé v člunech uvědomili, co je jejich
úkolem a vydali se mezi oběti, bylo naživu už jen 9 trosečníků a 3 z nich
nakonec stejně zemřeli na podchlazení.

Přeji nám všem, ať v sobě nacházíme sílu na našich záchranných
člunech nabízet místa pro ty lidi, kteří dnes tu záchranu potřebují.          
Ať i Halahoj má odvahu vyplout a ne stát jen opodál.

Pěkné Velikonoce přeje

Vítek Oplatek a HALAHOJ
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Stalo se
Začátek listopadu byl již tradičně ve
znamení Kostkohraní. Festival her,
stavebnic a všelijakých skládaček si
přišel užít rekordní počet návštěvníků -
přehoupli jsme se přes 1 200.

Další listopadovou tradiční akcí je
Poselství ze Stínadel, večerní hra        

v ulicích židovského města na motivy
knih Jaroslava Foglara. Velkým

Vontem se stal Erik Neugebauer.

Naopak akcí spíše
výjimečnou byl

koncert Tria Víti
Troníčka, který

jsme si náležitě
užili v aule

Katolického
gymnázia. 

Přesně po dvaceti
letech se halahojští

instruktoři opět
vzdělávali v zážitkové

pedagogice pod
vedením Davida

Másilky a jeho týmu.
Školení neslo název

Zapal. 

Během podzimu a zimy se
uskutečnily třídní teambuildingy
pro nižší stupeň Katolického
gymnázia a pro ZŠ Světlo.

Na začátku prosince jsme se
potkali v čajovně na soutěžním

večeru - Pub quizu , který si
nachystali Honza Menšík            

a Šimon Benda.

Před Vánocemi   
a Velikonocemi
jsme opět vedli

výtvarné
dílničky pro děti               

v Infocentru     
JE Dukovany.

Na konci loňského
roku oslavil oddílek
Holahoj již 10 let od
svého založení. Celý

školní rok probíhají
páteční schůzky       

a přespávačky.
Letošním tématem

jsou večerníčky. 



Stalo se
Silvestrovská oslava proběhla
již tradičně v Domečku, ale
také v Naloučanech.

Od nového roku se
uskutečnilo několik čajoven     

a programů v Domečku -
Kostkoparty, turnaj v karetní

hře Magic, cestovatelské
besedy...

Po neuvěřitelných  
10 letech se opět

podařilo hrát 24
hodin fotbal na

Fotbalové noc dni!
Prostřídalo se kolem

100 lidí, na fotce
můžete vidět nejlepší

střelce roku 2024.

Dalším letošním
úspěchem bylo
obnovení plesu

Halahoje po
pětileté pauze.
Téma se neslo      

v duchu punku -
The ples is not

dead.

Od 1. 2. nastala personální změna v Halahoji. Hanka
Milostná přešla pracovat na většinu úvazku do Muzea
Vysočiny Třebíč, ale částečně zde ještě zůstává a nadále
bude pomáhat s akcemi a provozem Halahoje.

“Dnes je 31. 1. 2024. Děti na školách dostávaly vysvědčení,
ale pro Halahoj byl dnešní den tím, kdy byla naposledy po     
9 letech pracovně celý den v Halahoji MULTIFUNKČNÍ
HANIČKA.
Tak jí DĚKUJEME za ten dlouhý čas, kdy zde v Halahoji
působila, pracovala, kde zanechávala své srdce, rozdávala
radost, plnila dobrotami naše bříška, oči sytila krásou letáků
a fotoknih a doma ve své skrytosti se modlila za Halahoj.
Tak jí přejeme, ať na novém působišti, kdy odchází                  
z "KLÁŠTERA" na "ZÁMEK", najde opět dobré lidi, kteří ji tam
budou mít rádi... a ji samotnou bude práce bavit                     
a naplňovat.
A těšíme se, že nic nekončí, jen to naše společné dílo bude
pokračovat trošku jinak, než jsme byli v posledních letech
zvyklí. Haničko, moc a moc za vše veliké díky (a jedno objetí
k tomu).”

Vítek Oplatek



Stalo se

Nezahálíme ani na našich
základnách. V Naloučanech
proběhla menší brigáda, na
které se obkládaly zdi            a
udělaly se zde ještě další
práce. A na Strojatíně se
pokračuje s pokládáním
dlažby u vchodu do základny. 

V březnu se zájemci účastnili
školení pod vedením Šárky

Vostálové a Evy Fruhwirtové          
o sociálních sítích. Nejdůležitější  

a největší část byla věnovaná
bezpečnosti a zabezpečení

osobních účtů, dále došlo na
efektivní vedení stránek a využití

placených reklam. 

V únoru jsme si zaskotačili na
dětském karnevale, který
navštívila velká spousta
večerníčkových postav.

O jarních prázdninách opět
vyrazila skupina odvážných

horalů a horalek na zimní
expedici, tentokrát po krásách

Českého ráje.

V březnu se konal další
ročník tradiční večerní
hry, Detektivky, a také
naprosto jedinečná
akce - Děkuji, už jsem
vraždila. Nejaktivnější
brigádnici Halahoje
byli za odměnu
pozvání do laser arény.



Antonín “Lopuch” Hess

Představujeme
divadelní kvarteto
Halahoje

Jak ses dostal k Halahoji?
Ahoj, mně se lidově říká Lopuch. Jelikož v Halahoji
již po delší dobu dělají mí dva bratři, tak odpověď
na otázku, jak jsem se dostal k Halahoji, a to Vás
určitě zajímá, je velmi nasnadě.

Co Tě na Halahoji baví?
Odpověď na otázku co mě v Halahoji baví, bude
znít tuctově a neoriginálně, ale je to především ta
komunita a zážitky, které jinde nezískám.

Čemu se v Halahoji věnuješ?
Kdybyste to nevěděli, ale Vy to určitě víte, tak           
v Halahoji patřím do ochotnické divadelní skupiny,
která má to privilegium a milou povinnost hrát na
akcích Halahoje. Jinak jsem zde již ostříleným
návštěvníkem akcí, například táborů na
mrákotínském tábořišti, Dotyků, Silvestrů                                  
v Naloučanech... Dále zde pomáhám s vedením
některých akcí, jako je Kostkohraní, kam určitě
příště dorazte, karnevalu a dalších.

Kryštof “Nekudix” Nekuda

Jak ses dostal k Halahoji?
Pamatuji si, jako kdyby to bylo včera. A přitom je to
už deset let. Každopádně za to, že jsem se               
v Halahoji ocitl, vděčím své mamince paní
Nekudové (dodnes jsem jí za to vděčný). To ona
mě tehdy, jako malého chlapce v punčocháčích,
ostříhaného na ježka, přivedla na schůzku oddílku
Holahoj, ve kterém jsem se seznámil se spoustou
kamarádů, kteří se v několika případech stali            
i mými spolužáky na Kágéčku a nejlepšími přáteli.
Následovalo setkání s jedním pánem ve středních
letech, jménem Vítek Oplatek, ze kterého se             
vzápětí vyklubal sympatický a hmatatelný prototyp
Mirka Dušína, a není divu, když má foglarovky
přelouskané tam a zpátky. :-) 

Kluci společně nazkoušeli představení Pojďte pane, budeme si hrát a pohádku z Fimfára.



Co Tě na Halahoji baví?
Nejdříve bych rád podotknul, že jsem Vítkovi
Oplatkovi seniorovi, potažmo Halahoji, za mnoho
vděčný. Ať už za spoustu zážitků a akcí, nových
přátel, nebo zkušeností, které jsem mohl získat
například na školení instruktorů. A tím i částečně
odpovídám na poslední otázku, co mě vlastně na
Halahoji baví a naplňuje. Mimo jiné je zde spousta
možností co se týče programu a akcí, na kterých
se můžu potkávat s přáteli stejného věku a sdílet  
s nimi zážitky. Kdybych to měl tedy shrnout,
Halahoj pro mě znamená smysluplně využitý čas.

Čemu se v Halahoji věnuješ?
V posledních dvou letech moje “role” v Halahoji
prošla vcelku zásadní proměnou a to sice, že jsem
zaznamenal jakýsi přechod z účastníka na
instruktora a nárůst akcí/aktivit, s jejichž organizací
pomáhám. Momentálně jich mám pět: dvakrát
ročně víkendovku, Dotyk, oddílek Holahoj, tábor
Holahoje a divadlo. To nacvičujeme a hrajeme        
s Lopuchem, Matějem, který vystřídal Jáchyma
Šislera, nacházejícího se nyní v Americe, a naším
nenahraditelným technikem je Jáchymův bratr
Pepa. Zkrátka je toho plno.

Josef Šisler

Jak ses dostal k Halahoji?
V Halahoji jsem už od mala. Začalo to Holahojem.
Do oddílku mě a mé starší sourozence dali rodiče  
a já už zde zůstal. Potkal jsem zde své nynější
nejbližší kamarády, se kterými jsem začal jezdit i na
halahojské akce, víkendovky, tábory a puťáky.

Čemu se v Halahoji věnuješ?
V Halahoji jsem stále povětšinu účastník skvělých
akcí, ale s partou dobrých lidí dělám i víkendovky
pro mladší účastníky. A po posledním Kostkohraní
jsem se stal i členem naší malé divadelní skupiny.

Co Tě na Halahoji baví?
Baví mě účastnit se skvělých akcích, které pod
Halahojem vznikají. Baví mě pomáhat na
Kostkohraní a brigádách. Baví mě dělat
víkendovky. A to všechno mě baví hlavně kvůli těm
lidem, co tam jsou a tvoří ten supr kolektiv.



Matěj Buršík

Jak ses dostal k Halahoji?
K Halahoji mě před 4 roky nalákal letní tábor            
s názvem Poslední tajemství Bradavic. I přes obavy
se z něj nakonec vyklubal obrovskej zážitek, něco
co se mnou docela pohnulo. No a postupem let na
Kágéčku jsem začal objevovat i další akce.

Čemu se v Halahoji věnuješ?
Mám za sebou vaření na příměšťácích                      
a víkendovkách, párkrát jsem na akcích fotil            
a společně s Nekudixem, Lopuchem a Pepou
Šislerem jsme si zkusili zahrát dvě pohádky.

Co Tě na Halahoji baví?
Hrozně mě baví ty lidi. Přijde mi, že tím, jak spolu
jezdíme na různý akce se všichni vlastně čím dál
víc poznáváme a sbližujeme, z čehož mám fakt
radost. Mimo to ale rozhodně i víra, která akce
provází.

Rekonstrukce herny
Během ledna a února se v Domečku děly velké věci! Naše herna se po 11 letech dočkala nového koberce,
výmalby a natření oken, dveří aj.



Výroční ceny Halahoje

Zlatá lavička

Každoročně je v tajném hlasování "akademiků"
volena akce roku, osobnost roku, počin roku a hra
roku. Z pestré nabídky vždy akademici vyberou tři
nominanty v každé kategorii, kteří jsou na
slavnostním večeru Halahojského plesu
představeni a z nich je posléze vyhlášen vítěz
(jednotlivec či realizační tým), který získá hlavní
cenu v podobě láhve vína s unikátní etiketou.

Letos byl opět po pěti letech ples, tak se mohlo
slavnostně vyhlašovat, a to hned za dva roky!

VÝSLEKDY ZA ROK 2023
 

POČIN ROKU
Vítěz: Školení zážitkové pedagogiky - Zapal
Užší nominace: Kostkohraní - 4. ročník,
pořádání 14 letních táborů
 

OSOBNOST ROKU
Vítěz: Barča Lněničková
Užší nominace: Filip Hess, Vašek Hess
 

AKCE ROKU
Vítěz: Hrdinové Středozemě, Zapal
Užší nominace: Živoucí animálie
 

HRA ROKU
Vítěz: Tvorba kamene
Užší nominace: Elfská knihovna

VÝSLEKDY ZA ROK 2022
 

POČIN ROKU
Vítěz: Školení nových instruktorů
Užší nominace: Venkovní jídelna na Strojatíně,
nový sjezd pro auta na Strojatíně
 

OSOBNOST ROKU
Vítěz: Vašek Hess
Užší nominace: Monča Paločková,
Barča Lněničková
 

AKCE ROKU
Vítěz: Nebuď pštros
Užší nominace: Říše snů, Narnie
 

HRA ROKU
Vítěz: Koma, Planeta reaperů



Modlitby a sbírka
na Ukrajinu
V polovině února se Halahoj podílel na
organizování modlitebního řetězce Modliteb 24-7
za mír ve světě, obzvláště za Ukrajinu. Následně na
Katolickém gymnáziu proběhlo další modlitební
setkání a také sbírka, ve které se podařilo vybrat  
15 317 Kč. Děkujeme ochotným modlitebníkům       
i dárcům!  

Pozvání na
výstavu
Nejen fanoušci Jaroslava Foglara mohou
shlédnout putovní výstavu v Galerii Chodba na
Katolickém gymnáziu, která nese název Spojeni
Foglarem. Jedná se o ilustrace z dobrodružných
knih tohoto autora.
V dubnu se můžete těšit i na menší soutěž
spojenou s výstavou. 



Velikonoční přespávačka - oddílek Holahoj
27.-28. 3. 2024

Dotyk - Odvaha jít dál - křesťanská víkendovka
12.-14. 4. 2024

Drakovládkyně - víkendovka pro účastníky táborů
Pod Templákem 
19.-21. 4. 2024

Stíny z hlubin - víkendovka pro mladší studenty KG
19.-21. 4. 2024

Halahoj třebíčský půlmaraton
27. 4. 2024

Třídní teambuilding pro tercii
30. 4. - 1. 5. 2024

Po stopách zločinu  - víkendovka pro účastníky
táborů Pod Templákem 
3.-5. 5. 2024

Ve jménu stínu - atmosférický larp
7. 5. 2024

Tajemství Inků - víkendovka pro děti
24.-26. 5. 2024

Závěrečná víkendovka - oddílek Holahoj
14.-16. 6. 2024

Kvartakiáda - soutěž pro mladší studenty KG
27. 6. 2024

Chystá se

Bližší info k akcím najdete na webu
Halahoje - http://www.halahoj.org/

CESTA POHÁDKOVÝM LESEM
19. 5. 2024

http://www.halahoj.org/





